
 

 

Verslag Commissievergadering Sociaal 

 
 

 

Datum: 20-06-2016 

Tijd: 19:30 - 22:20 

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: Mw. Tiny Reijnders   

Toelichting: Kort verslag met de genomen besluiten  

Aanwezige leden A. Kierkels (RO), M. Bultman (RO), N. Alofs (CDA), H. Metsemakers 

(SV), R. Beurskens (VVD) en R. de Cock (PL) 

Vervanging K. Beurskens (D66) wordt vervangen door mw. D. Peet, G. Eijsink 

(CDA) wordt vervangen door M. Schreurs. P. Houben (SV) wordt 

vervangen door A. van Vlodrop en  C. Wetemans (RO) wordt 

vervangen door R. Flinsenberg. 

Portefeuillehouders Stan Backus en Richard Verheul  

Ambtelijke 

ondersteuning 

 

 

Overige 

aanwezigheid 

ambtenaren 

Agendapunt 5a en 6a: M. Vogelaar   

Agendapunt 10a: Ton Donders, Yvonne Zonnenberg en Dennis 

Laponte 

Chantal Timmermans agendapunt 8b 

D. Noppers, M. Houba, D. Alofs, P.Pasmans, G. Wijers, L. Vestjens   

Derden Maria van Lieshout en Joep Konings (Synthese), Arno Gubbels (Spolt) 

en Pauline Schrooten IKS bij agendapunt 5a.  

Mieke Pirson (bestuurder AMW/CJG) en Ingrid Vogler (Hoofd Jeugd en Gezin) 

bij agendapunt 8b 

Insprekers De heer J. Schreurs seniorenvereniging tav agendapunt 6a 

De heer J. Hermans, namens OOG tav agendapunt 6a 

De heer G. Raedts, Dorpsraad Kelpen-Oler tav agendapunt 8a 

De heer B. ten Haaf, tav agendapunt 8a 

Publieke tribune 30 Personen 

 

 

Punt Omschrijving 

    

1  Opening  

  De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en maakt melding van de 

afwezigheid van K. Beurskens (D66). In zijn plaats komt D. Peet. G. Eijsink 

(CDA) is verhinderd, hij wordt vervangen door M. Schreurs. De heer C. 

Wetemans (RO) wordt vervangen door R. Flinsenberg en Mw. Parren (SV) is 

verhinderd, voor haar is geen vervanging. 

2  Vaststellen agenda  

  De agenda wordt vastgesteld, met toevoeging van agendapunt 8c, de 

afhandeling van de motie over jeugdhonken. Dit punt wordt als agendapunt 

8c opgenomen. 

3  Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

  Het verslag van 11 april 2016 wordt cf vastgesteld 
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4  Spreekrecht niet-commissieleden  

 Van het spreekrecht maken 4 personen gebruik, waarvan 1 persoon, de heer 

Schreurs bij dit agendapunt, de anderen spreken in bij het betreffende 

agendapunt. 

J. Schreurs, namens de gezamenlijke Seniorenverenigingen (SSOL) t.a.v 

agendapunt 6a. 

J. Hermans, namens OOG t.a.v. agendapunt 6a 

B. ten Haaf, op persoonlijke titel t.a.v. agendapunt 8a. 

G. Raedts, voorzitter Dorpsraad Kelpen-Oler t.a.v. agendapunt 8a. 

De bijdragen van de insprekers zijn bij dit verslag gevoegd. 

5  Presentatie en thema's  

5.a  Presentatie buurtsportcoaches  

  De presentatie gaat over de pilot buurtsportcoaches die in Leudal loopt. De 

bijgevoegde presentatie wordt gegeven onder regie van Maria van Lieshout 

van Synthese. De partners aan dit project zijn de gemeente Leudal, Spolt, Sint 

Ursula, IKS (Iedereen kan Sporten) en Mico Sport. De commissie vindt het een 

goed initiatief, dat een vervolg verdient, waarbij ook aandacht moet zijn voor 

mensen met een minimuminkomen. De wethouder stemt hiermee in.   

6  Raadsvoorstellen  

6.a  Beleidsuitvoeringskaders subsidies en accommodaties  

  Er ligt thans een voorstel voor kaderstelling van het accommodatie- en 

subsidiebeleid.  

De fractie CDA is van mening dat het voorstel te algemeen is, en dat de 

positie van de verenigingen onvoldoende aan  bod komt. Verder wil de fractie 

een koppeling tussen het accommodatiebeleid en het subsidiebeleid. De 

fractie acht het voorstel nog niet rijp voor bespreking in de raad. 

De fractie D66 D66 vindt het een voorstel met een positieve insteek, hoewel 

er op onderdelen beter geformuleerd moet worden. Een ontmoetingsruimte 

in een kern hoeft niet perse een gemeenschapshuis te zijn, als ook op een 

andere manier hierin kan worden voorzien. Het overdragen aan het college 

van de subsidiesystematiek vindt men geen goede zaak. 

De fractie Progressief Leudal vindt dat beleidskaders niet op detailniveau 

moeten, en vindt het voorstel op hoofdlijnen een goed verhaal. De fractie is 

blij dat er ook en vernieuwende subsidieregeling komt. Ook deze fractie vindt 

dat een ontmoetingsplaats per kern nier het gemeenschapshuis hoeft te zijn. 

De fractie pleit ook voor investeringen om het energieverbruik bij 

accommodaties te beperken. Daarnaast wenst ze ook subsidie op 

kadervorming. 

De fractie Samen Verder vindt het in grote lijnen een goed stuk, maar maakt 

zich wel zorgen bij de verdeling van verantwoordelijkheid bij overdracht van 

gebouwen, en bij de waarborging dat verenigingen tegen lage huurprijzen 

gebruik kunnen blijven maken van de voorziening. De fractie vraagt ook 

aandacht voor het mogelijk maken van anoniem melden van para 

commerciële activiteiten.  
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Aanvulling van de wethouder achteraf: Het melden bij de gemeente kan niet 

anoniem. Een oplossing hiervoor is besproken met de bracheorganisatie 

Koninklijke Horeca Nederland (KHN). Ieder lid hiervan kan een melding doen 

bij de KHN en die zal uit naam van KHN bij de gemeente melden. De melder 

zelf blijft zo ‘buiten schot’. 

De fractie is verder positief over het opheffen van de Leges bij organiseren 

van activiteiten. De fractie vindt verder dat de Dorpsraden alleen 

gesubsidieerd moeten worden voor vergaderkosten en dergelijke, niet voor 

het organiseren van activiteiten. 

De fractie Ronduit Open is het eens met de vorige drie sprekers, men wacht 

de verdere uitwerking af, alvorens men daar ook financiële consequenties aan 

verbindt. De fractie vindt verder dat samenvoeging van verenigingen en 

overdracht van gebouwen kan, maar geen must is. 

De fractie VVD vindt de notitie te algemeen en te vrijblijvend, en mist een 

gemeentelijke identiteit. Op de vraag of de Transitieatlas is gebruikt bij dit 

voorstel wordt ontkennend geantwoord. 

De portefeuillehouder de heer Backus reageert op de verschillende fracties. 

Hij legt uit dat dit voorstel kaderstellend is ter nadere uitwerking. In de 

werkgroep met de raad is afgesproken dat er eerst een vastgesteld kader 

moet zijn voordat hij met de verenigingen kan gaan praten over verdere 

invulling. De 50% korting, zoals opgenomen in de begroting, is maximaal. Er 

kan meer subsidie verkregen worden (opplussen) door activiteiten voor de 

jeugd, of voor andere doelgroepen, andere zaken die een hoog 

maatschappelijk rendement hebben. 

De kadernota, en de verdere procedure maakt ook een duidelijke rolvervulling 

mogelijk. Hij houdt de raad de spiegel voor, dat zij de keuzes maken, maar 

dat daaraan dan ook de financiële gevolgen zitten, en dat bepaalde 

taakstellingen zoals ze nu in de begroting staan niet gehaald worden. Als 

voorbeeld wordt genoemd de taakstelling op de accommodaties, 

gemeentelijke gebouwen van 1,6 miljoen.  

De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de raadsvergadering van 5 

juli 2016, met uitzondering van de CDA fractie.       

7  Vanuit de raad ingekomen stukken  

Er zijn geen door de raad doorverwezen stukken voor deze vergadering 

8  Aan de commissie gerichte stukken  

8.a  Verzoek bespreking casus basisschool St.Liduina Kelpen-Oler  

  Naar aanleiding van enkele brieven over plannen van invoering van een 

continurooster op de Basisschool en Het verdwijnen van het 

Peuterspeelzaalwerk volgt een discussie over de gevolgen ten aanzien van de 

leefbaarheid in een kleine kern. De gemeente is niet bevoegd in de discussie 

te treden over het rooster, maar kan in breder perspectief wel kijken naar 

gevolgen van sluiting voor de leefbaarheid. De discussie leidt tot een oproep 

aan de commissie om in een volgende vergadering te spreken over wat 

leefbaarheid nu eigenlijk is, welke aspecten hiervoor belangrijk zijn. Hierop 
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wordt instemmend gereageerd, en dit punt zal in een volgende vergadering 

in het najaar worden toegevoegd aan de agenda.  

8.b  Evaluatie CJG  

  Het Centrum voor jeugd en gezin heeft een evaluatie gepresenteerd en de bij 

de commissie levende vragen worden beantwoord. De doelstellingen voor de 

komende tijd moeten smarter opgeschreven worden. Nu het CJG een tijd 

bezig is met de werkzaamheden krijgen ze een steeds beter beeld, en komen 

de aantallen aanvragen in een beter perspectief. De overgang naar de nieuwe 

wetgeving is daarmee afgerond. De commissie complimenteert het CJG met 

haar inspanningen, maar waarschuwt wel voor een verantwoorde caseload per 

werknemer.    

8.c Afhandeling motie jeugdhonken 

 Wethouder Verheul heeft een bericht gestuurd over de afhandeling van een 

motie die het college opdraagt in overleg met jongeren in de diverse kernen 

en de daar aanwezige dorpsraden te inventariseren welke wensen er zijn met 

betrekking tot jeugdhonken. De wethouder beschouwt de motie als 

afgehandeld, omdat er overleg is geweest met jongeren, en er niet gebeleken 

is dat er verdere behoefte bestaat. De commissie is van mening dat er ook 

met de dorpsraden gesproken moet worden, en daarbij de jongeren te 

betrekken. De commissie adviseert het presidium om de motie vooralsnog 

niet als afgehandeld te beschouwen. 

9  Stand van zaken Samen Zorgen Huis 

  De wethouder de heer Verheul licht kort de stand van zaken rondom het 

Samen Zorgen Huis toe. Op 23 juni is een afstemmingsbijeenkomst met de 

betrokken partners om te komen tot een duidelijke profilering. Op 6 juli is de 

ondertekening gepland van een intentiebijeenkomst tussen het Samen Zorgen 

Huis, de CZ groep, Proteion, Laurentius Ziekenhuis Roermond, Sint Jans 

Gasthuis Weert, de huisartsen en Meditta. Er is geen uitspraak gedaan over de 

bouwontwikkelingen. De commissie wordt na 6 juli verder op de hoogte 

gehouden.  

9.a  Decentralisatie sociaal domein  

9.b  Projectenlijst en langetermijnkalender  

  De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen. Aan de 

kalender wordt toegevoegd het onderwerp Leefbaarheid, ter bespreking in 

een commissievergadering in het najaar. Daarnaast wordt een presentatie van 

Rubicon geagendeerd voor het najaar. 

9.c  Openstaande actiepunten  

  Er zijn geen aanvullende agendapunten 

9.d  Jongeren  

  Geen aanvullingen 

10  Ter afsluiting  

10.a  Mededelingen  

  Er wordt mededeling gedaan van een informatiebijeenkomst over de visie 

Sociaal Domein, en het proces dat tot besluitvorming moet leiden. Een van de 
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onderdelen is een bijeenkomst met raadsleden en leden van de commissie 

Sociaal op maandag 11 juli vanaf 17:00 uur. Voor soep en broodjes zal 

gezorgd worden, een uitnodiging volgt binnenkort. 

10.b  Rondvraag  

  De heer Metsemakers eelt mee dat er een motie over de Wmo in de maak is, 

die ook in Roermond door de raad is vastgesteld. Deze zal binnenkort via de 

griffie worden verstuurd. De overige fracties kunnen hierop reageren of zich 

melden als mede-indiener. 

Mw. Peet vraagt of er van gemeentewege ook gelden naar de reanimatie-

estafette gaan. De portefeuillehouder de heer Verheul antwoordt dat de 

gemeente hierbij betrokken is, ook financieel. 

Mw. Peet informeert naar de stand van zaken bij de Postkoets. De 

portefeuillehouder de heer Backus heeft in april een gesprek gehad met het 

bestuur. Er komt binnenkort een gesprek tussen de Dorpsraad en het 

bestuur, hierna is de gemeente eventueel weer aan zet, al naar gelang de 

uitkomst van het gesprek.  

Mw. Peet vraagt wat waar is van de geruchten dat mensen geen Wmo-

aanvraag doen omdat ze dan een eigen bijdrage moeten betalen.  

De wethouder de her Verheul antwoordt dat hem geen gevallen bekend zijn, 

mensen moeten zich dan melden. 

10.c  Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging voor de geleverde 

inbreng om 22.20 uur, en wenst iedereen alvast een fijne vakantie. De 

volgende vergadering van de commissie Sociaal is op maandag 12 september 

2016. 
 

 

 


